
بررســی عملکــرد پرســپولیس در پنجــره نقل وانتقــالات 
تابســتانه نشــان می دهد که وعده جوان گرایی محقق نشده 
و همچنان سرخ پوشــان جزو تیم های دارای میانگین ســنی 

بالای فوتبال ایران محسوب می شوند. 
 پرسپولیسی ها برحسب قرعه کشــی انجام شده باید اولین 
مســابقه خود در فصل جدید را برابر فجرسپاسی شــیراز برگزار 
کنند؛ مســابقه ای که فعلاً نه محل دقیق برگزاری آن مشخص 
اســت و نه زمان دقیــق آن اما مطابــق با اعلام قبلی مســئولان 
ســازمان لیگ، احتمالاً تقابل پرســپولیس - فجرسپاســی روز 
بیست وهفتم مردادماه برگزار خواهد شد و درباره محل برگزاری 
آن هم نام ورزشگاه های شهدای شهر قدس و تختی تهران به 
میان آمده احتمال میزبانی در ورزشــگاه شهدای شهر قدس 
بیشــتر اســت. سرخ پوشــان در فاصله حــدوداً 20 روز تــا اولین 
بازی در فصل جدید، مشغول گذراندن دوره آماده سازی خود 
گردان  در ترکیه هســتند و وحید هاشــمیان وضعیت فنی شــا
خود را به دقت زیرنظــر دارد. در روزهای اخیر جذب حســین 
ابرقویی نژاد نهایی شــده و ارزیابی های نهایی پیرامون خرید 
ســرژ اوریه هم در حال انجام اســت کــه به نظر می رســد بعد از 
جذب ابرقویی نژاد و اوریه و با توجه به خرید پیام نیازمند، رضا 
شکاری، تیوی بیفوما، محمدامین کاظمیان، محمدحسین 
صادقی و مجتبی فخریان، پروژه نقل وانتقالاتی سرخ پوشــان 

به پایان می رسد. 

خ ها نیست    خبری از جوان شدن فهرست سر
پرســپولیس فصــل گذشــته از حیــث میانگیــن ســنی جــزو 
پیرترین تیم های لیگ بود و اسماعیل کارتال وعده داد که در 
فصل جدید شرایط تغییر می کند. در شرایطی که بخش مهمی 
از فعالیت نقل وانتقالاتی سرخ پوشان تحت نظر کارتال راهبری 
شــد، بررســی های بیشــتر می دهــد که خبــری از جوان شــدن 
فهرست پرسپولیس نیســت و وعده های داده شده در مسیر 
کاهش چشمگیر میانگین سنی سرخ پوشان محقق نشده تا 
شرایطی خاص پیرامون لیست پرسپولیس برای فصل جدید 

به وجود اید.

   میانگین سنی ساختار خط دفاع؛ 30+ سال!
سرخ پوشــان در خــط دروازه در حــال رایزنــی بــا الکســیس 
گندوزِ 29 ســاله برای جدایی هســتند و پیام نیازمندِ 30 ســاله 
جذب شده است که در این پست مشخصاً جوان گرایی انجام 
شده و نه تنها شماره یک جدید پرسپولیس، جوان تر از شماره 
یک فصل گذشــته نیســت، بلکــه سن وســال بیشــتری دارد و 
باتجربه تر است. در قلب خط دفاع هم فرشاد فرجیِ 33 ساله 
و گیورگی گولســیانیِ 34 ســاله در حالی از جمع سرخ پوشــان 
جدا شده اند که به جای آن ها، حســین ابرقویی نژادِ 29 ساله 

جذب شده که فاصله سنی معناداری با مدافعان قبلی ندارد 
و نمی تــوان این رفت وآمــد را جوان گرایی محســوب کرد. ســرژ 
اوریه، مدافع راست 32 ساله در آستانه پیوستن به پرسپولیس 
اســت؛ آن هــم در حالی کــه ایــوب العملــودِ 31 ســاله از جمــع 
سرخ پوشان پایتخت جدا شده اســت. در این بین باید اشاره 
داشــت که در قلب خط دفــاع، بازیکنان باتجربه و 30+ ســالی 
مثل مرتضــی پورعلی گنجــی و محمدحســین کنعانــی زادگان 
حفظ شــده اند و در پســت دفــاع چپ هــم میــلاد محمدی و 
وحید امیری در قامت 2 یار باتجربه و بالای 30 سال در دسترس 
وحید هاشمیان هستند تا عملاً میانگین سنی ساختار دفاعی 
پرســپولیس، با احتســاب پیام نیازمند و البته یعقوب براجعه 
که گزینه جانشــینی اوریه در ســمت راســت خط دفاع اســت، 

30. 2 سال باشد. 

   جوان گرایی نامحسوس به سبک پرسپولیسی ها
کیچ در 31 ســالگی جانشین مسعود ریگیِ 34 ساله  مارکو با
شده و میلاد سرلک، سروش رفیعی و محمد خدابنده لو در کنار 
علیرضا عنایت زاده، دیگر چهره های حاضر در پســت هافبک 
)دفاعی و میانی( هســتند که به جز خدابنده لو و عنایت زاده، 
مابقی گزینه های در دسترس وحید هاشــمیان 30+ هستند. 
ضمن آنکه باید اشاره داشت که سعید مهری هم تحت قرارداد 
پرسپولیس اســت اما زمزمه هایی درباره احتمال جدایی این 
هافبک باتجربه و 27 ســاله و حتی بازگشــت او به اســتقلال به 
گوش می رسد. سرخ پوشان در پست وینگر در شرایطی سعید 

صادقی را از دست دادند که فرشاد احمدزاده، امید عالیشاه، 
یاسین سلمانی، اوستون اورونوف ماندنی شدند و همچنین 
محمدامیــن کاظمیــان در کنار رضا شــکاری، محمدحســین 
صادقــی، مجتبــی فخریــان و تیــوی بیفومــا بــه پرســپولیس 
پیوســتند و البتــه محمــد عمــری هــم به جمــع سرخ پوشــان 
 4 ، بازگشــت. از جمــع 10 چهــره در دســترس در پســت وینگــر
بازیکن بالای 30 سال هستند و 6 بازیکن زیر 30 سال که از این 
جمع فقط 2 بازیکن زیر 23 سال هستند که بررسی آمار و ارقام 
نشان می دهد که میانگین سنی بازیکنان پرسپولیس در این 

پست، 27 سال است. 

   جوانان جویای نام زیرسایه علیپور و دورسون
سرخ پوشان در فاز هجومی هم عیســی آل کثیر 35 ساله در 
شرایطی از دست داده اند که در مقطع فعلی، علی علیپورِ 29 
ساله در کنار ســردار دورســون، مهاجم 33 ســاله اهل ترکیه و 
ابوالفضل باباییِ 21 ساله به همراه علیرضا خدادادیِ 22 ساله 
در دســترس وحید هاشــمیان در خط حمله هســتند. از این 
جمع احتمال جدایی دورسون وجود دارد که مشخصاً پایان 
همکاری با او می تواند میانگین سنی خط حمله سرخ پوشان 
را کاهش دهد اما همان طور که بررســی شــد، تغییر فاحشی از 
حیث میانگین سنی و جوان شدن در فهرست پرسپولیس به 
چشم نمی آید تا بیشتر این مقوله در بازار تابستانه، رنگ وبوی 
شــعارگونه به خــود گرفتــه باشــد و در میــدان عمل، به چشــم 

نیاید. 
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 مقایسه ورودی ها و خروجی های پرسپولیس در بازار تابستانه

جوان گرایی شعاری

گفتوگو
اصلانیان: 

 هاشمیان با این وضع 
به جایی نمی رسد

پیشکســوت تیــم فوتبــال پرســپولیس گفــت: 
انتظــار داشــتیم بــرای تیمی مثــل پرســپولیس که 
مدعــی قهرمانــی  اســت، کادری در حــد و انــدازه 
رقابت بچینند، اما تیم فنی فعلی بیشــتر برای یک 
تیم وســط جدولی مناســب اســت.در آســتانه آغاز 
لیــگ بیســت وپنجم فوتبــال ایــران، پیشکســوت 
باشــگاه پرســپولیس، بــه بررســی قرعه کشــی لیگ، 
وضعیت کادر فنی، شــرایط نقل وانتقــالات، ترکیب 
بازیکنــان، اردو هــای آماده ســازی، و بحران هــای 
ساختاری باشگاه پرداخت. او با صراحت از نواقص 
فنی و مدیریتی گفت و هشــدار داد که پرسپولیسِ 
فعلــی بــا ایــن شــرایط بــرای قهرمانــی در لیــگ کار 
دشــواری خواهد داشت.امیرحســین اصلانیان در 
گفت وگو با میزان، با اشاره به قرعه پرسپولیس لیگ 
بیســت وپنجم اظهــار داشــت: در هفتــه دوم بازی 
بسیار سختی پیش رو داریم. در شرایطی که رقبایی 
کتور خودشان را تقویت کرده اند،  مثل سپاهان و ترا
پرســپولیس نتوانســت در بــازار نقل وانتقــالات بــه  
درســتی عمل کنــد. مــا از همیــن ابتدا کار ســختی 
خواهیم داشت.وی ادامه داد: میانگین سنی تیم 
بالاست. بازیکن 37 ساله تمدید کرده ایم. این یعنی 
خطر مصدومیت بــالا، و عضلاتی که دیگر همراهی 
نمی کنند. ما هنوز در برخی پست ها کمبود داریم. 
مثلاً در خــط حملــه نمی دانیم وضعیت چیســت. 
هنوز مهاجم کلاس A نگرفته ایم. متأسفانه به دلیل 
ک ایــران، ورزش  تجــاوز رژیــم صهیونیســتی به خــا
گر هم می خواستیم  کشــور تحت تأثیر قرار گرفت و ا
بازیکن درجه یــک بیاوریم دیگر واقعــاً نمی توانیم، 

زیرا کار دشوار است.
   هاشــمیان و کادرفنــی اش شمشــیر دو لبــه 

هستند
پیشکســوت پرســپولیس در ارزیابــی عملکــرد 
باشــگاه در انتخــاب ســرمربی، تصریح کــرد: انتظار 
داشــتیم بــرای تیمــی مثل پرســپولیس کــه مدعی 
قهرمانــی  اســت، کادری در حــد و انــدازه رقابــت 
بچینند، امــا تیم فنــی فعلی بیشــتر بــرای یک تیم 
وسط جدولی مناسب است. تجربه ی سرمربیگری 
هاشــمیان صفــر اســت. یــا می توانــد مثــل فرهــاد 
مجیــدی بدرخشــد، یــا مثــل اســتیلی و پیروانــی، 

بسوزد و برود.
   دانش فنی نیمکت پرسپولیس پایین است

اصلانیان در ادامــه عنوان کــرد: وزن دانش فنی 
نیمکت پرسپولیس بسیار پایین است. فقط خود 
هاشــمیان در کار فنــی اســت و باقــی صرفــاً بیننده  
هستند. کریم باقری هم مسئول است و وظیفه اش 
را به خوبی انجام می دهد. باید یک دستیار باتجربه 
کتیکی  کنار هاشمیان باشد تا به او در پازل فنی و تا

کمک کند.

کوتـــــــــــاه
 آخرین وضعیت حضور بیفوما 

در ترکیب پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در تلاش است تا استعلام های نهایی را در 
خصوص »تیوی بیفوما« از مســئولان ذی ربط بگیرد. مصطفی 
لشگری در ارتباط با حواشــی و اظهارات مطرح شــده در ارتباط 
با انتقال تیوی بیفوما اظهار داشــت: باشــگاه پرسپولیس از نظر 
مالی مشــکلی ندارد ولی برای انجــام این امر با توجه به شــرایط 
خاص پیش آمده که آن هم نه از ســوی ما بلکه از سوی باشگاه 
استقلال خوزستان بوده است ابتدا باید روند قانونی طی شده و 
نتیجه استعلام ها معلوم شود. وی ادامه داد: همه شاهد بودند 
ما هنوز این پول را واریز نکرده با مشکلات مختلفی روبه رو شدیم. 
بعضی هم بــا انتشــار اخبار کــذب تــلاش کردند جو منفــی علیه 
پرســپولیس ایجاد کنند و نهادهای قانونی هم حســب وظایف 
ذاتی خود روی این مسائل حساس و پیگیر هستند. سخنگوی 
باشگاه پرســپولیس خاطرنشــان کرد: همین حالا بازیکنانی را از 
ک و خیبر جذب کرده ایم، مشکلی  دیگر تیم ها چون آلومینیوم ارا
هم پیش نیامد و مبالغ پرداخت شدند ولی در مورد این بازیکن 
چند نکته پیش آمد و باشگاه استقلال خوزستان این موارد را به 
باشــگاه پرســپولیس اعلام نکرده بود. این بازیکن تحت قرارداد 
اعلام شد ولی از سوی دیگر مطرح شد که او با استقلال خوزستان 
فسخ کرده است. منتظر پاسخ استعلام از سازمان لیگ هستیم. 
، بازیکن پرونده باز در CAS داشته است و این هم  از سوی دیگر
به باشــگاه پرســپولیس اعلام نشــد. مصطفی لشــگری افزود: تا 
این لحظه هم نگفتیم پول پرداخت نمی شود. بنای ما بر عدم 
پرداخت نبوده است تا ببینیم تکلیف این چند مورد و استعلام 
چه خواهد شــد. منتظــر جواب هســتیم. به هیچ وجه دوســت 
نداریم از ناحیه ما مشکلی برای آنها باشد ولی با توجه به شرایطی 

که طرف مقابل داشته است باید تا تعیین وضعیت صبر کنیم. 

! کتور حمله آبی پرسپولیسی ها به مدیرعامل ترا
کتــور و مواجهه او با  ویدئویی جالب از مدیرعامل باشــگاه ترا
هواداران پرســپولیس در یک جشن آبی منتشر شــده است.  در 
این ویدئو یکی از هــواداران پرســپولیس در حالی کــه دبه آب پر 
را در دســت دارد، مدیرعامل پرســپولیس را در گوشه ای شکار و 
آب را روی او خالی می کند و برایش کری هم می خواند و میگوید 
کتور اســت. ایــن ویدئــوی جالب  پرســپولیس تیــم بهتــری از ترا
که موردتوجــه هــواداران فوتبال قــرار گرفتــه، در حالی اســت که 
کنشــی به این هوادار نشــان نمی دهد و شــوخی  مظفری زاده وا
او را بی پاســخ می گذارد تا به این شــکل شــخصیت خود را نشان 
بدهد. جالــب اینکــه مظفــری زاده در ابتــدا متوجه حضــور این 
هوادار نشــد و با هجوم این آب یخ به شــدت غافلگیر شد اما به 
هر حال توانست خود را کنترل کند تا این ویدئوی جالب وایرال 
شود. مظفری زاده فصل گذشته به عنوان مدیرعامل و سخنگو 
در باشــگاه پرســپولیس حضور داشــت و این فصل هــم باوجود 
اســتعفا به دلیل مشــکلات خانوادگی، بعد از مخالفت چند باره 

کتور به سمت خود بازگشت.  مالک باشگاه ترا

معاون مدیریت و توسعه منابع استانداری خراسان 
جنوبی بــا اشــاره به نقــش مؤثر جهــاد دانشــگاهی در 
توســعه علمــی و فرهنگــی اســتان، بــر لــزوم بهره گیری 
بیشتر دســتگاه های اجرایی از ظرفیت های این نهاد 

کید کرد.  تأ
مجتبی ابراهی رومنجان در دیدار مجتبی با حسین 
موهبتی معاون مدیریت و توســعه منابع استانداری، 
فعالیت ها و ظرفیت های علمی، پژوهشــی و فرهنگی 

جهاد دانشگاهی استان تشریح شد. 
ابراهیمی رومنجان در این دیدار با اشاره به رویکرد 
انقلابی و علمی جهاد دانشگاهی برای کمک به فضای 
مدیریتی استان، اعلام کرد: جهاد دانشگاهی خراسان 
جنوبــی آمادگــی دارد در هــر بخشــی کــه اســتانداری 
تشــخیص دهد، نقش آفرینی کرده و در مســیر توسعه 

استان همراه باشد. 
وی همچنیــن گزارشــی از کانون های ارزیابــی برگزار 
شده در ســال گذشــته و اطلاعاتی در خصوص آزمون 

استخدامی آموزش و پرورش ارائه کرد. 
از روابــط عمومــی  بــه نقــل  ایســنا،  گــزارش  بــه 
جهاددانشــگاهی، حســین موهبتی، معاون استاندار 
نیــز ضمــن ابــراز خرســندی از انتصــاب رئیــس جدید 
جهــاد دانشــگاهی، آن را ســرآغاز پویایــی بیشــتر ایــن 
نهــاد دانســت و افــزود: عملکــرد تیمــی و جهادگونــه 
کامــلاً مشــهود  جهــاد دانشــگاهی در دوره اخیــر 
اســت و فعالیت هایــی نظیــر دیــدار بــا فرمانــداران و 
 ورود بــه مســائل شهرســتان ها نمونه هایــی از ایــن 

تحرک است. 
وی جهــاد دانشــگاهی را نهــادی علمــی و معتبــر 

بــا ســابقه ای درخشــان در کشــور دانســت و گفــت: با 
توجه به نبود مرکز آموزش مدیریت دولتی در استان، 
استفاده از خدمات جهاد دانشگاهی اهمیت بیشتری 
کید کــرد: مراجعه بــه جهاد  دارد. معــاون اســتاندار تأ
دانشگاهی برای ما اولویت دارد چرا که این نهاد آزمون 

خود را پس داده و مورد اعتماد است. 
موهبتی همچنین از برنامه ریزی برای تقویت بنیه 
مالی جهاد دانشگاهی خبر داد و گفت: حمایت از این 
نهــاد در تعامل بــا دســتگاه های اجرایــی و طرح های 

خلاقانه جزو برنامه های استانداری خواهد بود. 
در ایــن جلســه محســن پویــان مدیــر مجتمــع 
تحقیقــات گیاهــان دارویــی و نرگــس معصومــی مفرد 
سرپرست معاونت آموزشــی جهاد دانشگاهی استان 

هم حضور داشتند.  

کید کرد معاون استاندار خراسان جنوبی تا

 استفاده بیشتر از ظرفیت های جهاد دانشگاهی

شــهرستان
گــــزارش 

ح کرد مسعود امامی یگانه مطر
 توسعه همه  جانبه اردبیل با تمرکز بر 

اقتصاد، سرمایه گذاری و دیپلماسی مرزی
استاندار اردبیل با اشاره به ارائه برنامه  عملیاتی در هیأت 
دولت پیش از انتصاب، گفت: یکــی از محورهای مهم این 
برنامه، استفاده از الگوی تصمیم گیری مستقل استانداران 
در چارچوب قانون و بدون وابستگی به مرکز بود، مدلی که 
در تجربه جنگ 12 روزه نیز اثربخش بود. مسعود امامی یگانه 
کید بر تغییر  در نشست خبری با اصحاب رسانه استان با تأ
رویکرد دستگاه های اجرایی و کاهش بوروکراسی در مسیر 
کنون 260 طرح اقتصادی به  ســرمایه گذاری، اظهار کرد: تا
بهره برداری رســیده که منجر به ایجاد 4500 فرصت شغلی 
شده اســت. وی با بیان اینکه 34 واحد تولیدی و صنعتی 
فعال و نیمه فعال با سرمایه گذاری 5 هزار میلیارد تومان در 
حال بهره برداری هستند، ادامه داد: 435 طرح نیمه تمام 
با پیشرفت فیزیکی بالای 60 درصد و اشتغالزایی20 هزار نفر 
در حــال تکمیل اســت و 20 هــزار میلیارد تومان تســهیلات 
کیــد بــر اینکــه در ســفر  نیــاز داریــم. اســتاندار اردبیــل بــا تأ
ریاســت جمهوری نیز تســهیلات مورد نیاز برای طرح های 
اقتصادی استان اخذ می شود، بیان کرد: با صدور ۸00 مجوز 
از طریق درگاه ملی مجوزها و حــذف فرآیندهای پیچیده، 
بستر سرمایه گذاری تسهیل شده است. امامی یگانه با اشاره 
به ناترازی انرژی و تولید انرژی های تجدیدپذیر تصریح کرد: 
با برنامه ریزی انجام  شــده، 375 مــگاوات ظرفیت طراحی 
شده که از این میزان، 266 مگاوات مجوز صادر شده و 177 
مگاوات آماده اجراست. وی دیپلماســی اقتصادی را یکی 
از محورهای کلیدی توسعه استان اردبیل دانست و گفت: 
رایزنی هایی بــا جمهــوری آذربایجان بــرای ایجــاد بازارچه 
مرزی مشــترک، منطقه آزاد مشــترک و بارانــداز ریلی انجام 
شــده و مجوزها در حال پیگیری است. اســتاندار اردبیل از 
برگزاری جلسات با ۸ هلدینگ بزرگ برای سرمایه گذاری در 
بخش دامپروری، کشاورزی و صنعت، صدور 60 مجوز بی نام 
برای پروژه هــای کلان ســرمایه گذاری، نظارت بــر پرداخت 
معوقات کارگران، تسهیل فرایند صدور مجوزها و معرفی 59 
طرح روستایی برای اختصاص تسهیلات از محل اعتبارات 
معاونــت روســتایی ریاســت جمهــوری، خبــر داد. امامــی 
کثری از ظرفیت های مرزی،  کید بر استفاده حدا یگانه با تأ
بخش خصوصی و همکاری های منطقه ای، از برنامه ریزی 
هدفمند برای رشد پایدار اقتصادی و اجتماعی در استان 
خبر داد و بیان کرد: با مشارکت مردم، نخبگان، رسانه ها و 
گروه های اجتماعی، مســیر توســعه اردبیل با شتاب ادامه 
خواهد یافت. در ابتدای این نشســت غلامحســین غاربی 
مشاور و مدیرکل حوزه استاندار در سخنان کوتاهی با تقدیر 
و تشــکر از ارکان اطلاع رســانی و اهالی اطلاع رســانی استان 
از تلاش هــای خبرنــگاران و اصحــاب رســانه در همراهــی و 
انتقــادات سازنده شــان گفــت: در جنــگ 12 روزه تحمیلی 
مجموعه ظرفیت اطلاع رســانی و رســانه ای ایران توانست 
هیمنه پوشالی امپراتوری رســانه ای غرب را شکست دهد 

که از همه عزیزان تشکر می کنیم. 

روایت ۷0 چاه و 3۶۵ کیلومتر لوله گذاری در میدان مدیریت بحران

پشت صحنه آرامش آبی فارس در تابستان 
کوتــــاه

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان فارس از کنترل 
موفق تنش آبی در بالغ بر 35 شــهر و 700 روســتای استان با 
اجرای مجموعــه ای از اقدامــات فنی، مدیریتــی و فرهنگی 

خبر داد. 
علی شبانی با اشاره به آغاز فصل گرما و چالش های ناشی 
از کاهــش بارندگــی و افزایش مصرف آب در ســطح اســتان، 
اظهــار داشــت: بــر اســاس ارزیابی هــا و تحلیــل داده هــای 
سال های گذشته و همچنین جلسات کارشناسی برگزارشده 
از ابتدای سال، پیش بینی می شــد که در تابستان امسال، 
بیش از 35 شهر و 700 روستای استان فارس در معرض تنش 
آبی قرار گیرند. اما خوشبختانه با یاری خداوند، برنامه ریزی 
دقیق، تعریف پروژه های هدفمند و تلاش بی وقفه همکاران، 
کنون این وضعیت در سطح استان کنترل شده و در هیچ  تا
یــک از کانون هــای جمعیتــی، مــوردی از بحــران یــا قطعــی 

گسترده گزارش نشده است. 
وی با اشــاره به حجــم عملیات اجرایــی در حــوزه تأمین 
و توزیع آب افــزود: در راســتای ارتقاء تاب آوری شــبکه های 
کنون 70 حلقه چــاه در مناطق پرتنش شــهری  آبرســانی، تا
و روســتایی حفــر یــا کف شــکنی شــده، 365 کیلومتــر لولــه 
خریداری و اجرا شده، 26 کیلومتر برق رسانی به تأسیسات 
انجام گرفته و 11 ایستگاه پمپاژ جدید نیز احداث یا بازسازی 
شــده اســت. این اقدامات در کنار نظارت مســتمر بر منابع 
تأمین آب، نقش مؤثری در حفظ پایداری تأمین آب در فصل 

پرمصرف تابستان ایفا کرده اند. 
مدیرعامــل آبفــا فــارس همچنین بــا اشــاره بــه اقدامات 
حمایتی یا ســیار بــرای مدیریت تنــش آبی در نقــاط خاص 
گفــت: در مناطقی کــه به دلیــل شــرایط توپوگرافی یــا تأخیر 
در تکمیــل طرح های زیرســاختی، امکان تأمیــن پایدار آب 
وجود نداشت، آبرســانی اضطراری از طریق تانکرهای سیار 
انجام شــده اســت. این اقدام در همکاری با فرمانداری ها، 
دهیاری هــا و نهادهــای پشــتیبانی محلــی انجــام شــده و 

همچنان به صورت منظم در حال انجام است. 

کید بــر اینکــه مدیریت پایــدار منابــع آب صرفاً با  وی با تأ
عملیات مهندسی محقق نمی شود، اظهار کرد: 

هم راستا با اقدامات فنی، فعالیت های گسترده فرهنگی 
نیز در دســتور کار قرار گرفت که شامل تبلیغات محیطی در 
معابر و مناطق شــهری و روســتایی، برگزاری جشنواره های 
دانش آموزی، کارگاه های آموزشی ویژه بانوان و برنامه های 

کز فرهنگی بوده است.  ترویجی در مدارس، مساجد و مرا
وی یکی از مهم تریــن اقدامات فرهنگی امســال را انعقاد 
تفاهم نامه همکاری با شــورای سیاست گذاری ائمه جمعه 
اســتان فارس دانســت و افــزود: بر اســاس ایــن تفاهم نامه، 
مفاهیم مرتبط با ســازگاری با کم آبــی و مصرف بهینــه آب از 
طریق تریبون های نماز جمعه و جماعت در سراسر استان به 
مردم منتقل می شود. این رویکرد کمک می کند تا پیام های 
آموزشــی، از مســیر نهادهای اجتماعی معتبر و مــورد وثوق 

مردم منتشر شود و اثرگذاری بیشتری داشته باشد. 
علی شبانی در پایان با اشــاره به وضعیت حساس منابع 
گرچه شــرایط کنونی کنترل شــده  کید کــرد: ا آبی اســتان، تأ
است، اما با توجه به استمرار گرما و مصرف بالا، همچنان در 
حالت آماده باش قرار داریم. اقدامات توسعه ای، پروژه های 
اضطــراری و برنامه هــای پیشــگیرانه با قــوت ادامــه خواهد 
داشت. از مردم شریف اســتان فارس انتظار داریم همچون 
گذشــته، بــا صرفه جویــی، مشــارکت فعــال و رعایــت اصــول 
مصرف بهینه، ما را در عبور از این تابستان سخت یاری کنند. 

رشد ۴۶ درصدی درآمد گمرکات اصفهان 
رسول کوهستانی پزوه مدیرکل گمرکات استان اصفهان بیان 
داشــت: در 4 ماهه ابتدای 1404 درآمد گمرکات استان اصفهان 
مبلغ 17 هزار و 374 میلیارد ریال بوده که نسبت به مدت مشابه 
ســال قبل 64 درصد رشــد داشــته اســت. وی درباره تسهیلات 
ضمانت نامه بانکی مدت دار گفت: طی ایــن مدت جهت ارائه 
تسهیلات به واحد های تولیدی و فعالان اقتصادی به خصوص 
در دوران جنگ 12 روزه؛ مبلغ 6هزار و 672 میلیارد ریال ضمانت 
نامه بانکــی مــدت دار اخــذ گردیده اســت، که نســبت به مدت 
مشابه سال قبل ۸7 درصد افزایش داشته است و طی ماه های 

آینده وصول و به خزانه واریز می گردد. 

تقدیر توانیر از شرکت توزیع برق مازندران 
 در جلسه برخط شرکت توانیر با حضور دکتر رجبی مشهدی 
مدیرعامل، معاونین شرکت توانیر، مدیران عامل و مدیران دفاتر 
تخصصی شرکت های توزیع برق سراسر کشور، از اقدام شایسته 
شرکت توزیع نیروی برق مازندران در شناسایی، کشف و ضبط 
127 دستگاه استخراج رمز ارز غیرمجاز در مرکز استان تقدیر به 
عمل آمد. مجری نظارت و ساماندهی اســتخراج رمزارز شرکت 
توانیر ضمن قدردانی از تلاش های بی وقفه کارکنان شرکت توزیع 
برق مازندران، ایــن اقدام را گامی مؤثر در راســتای ســاماندهی 
مصرف برق و مقابله با فعالیت های غیرقانونی اســتخراج رمزارز 
دانست. وی بر اهمیت ادامه این روند و تشدید نظارت ها برای 
کید کــرد. اقدامات قاطع و  جلوگیری از هدر رفتــن منابع ملی تا
کز استخراج رمزارز  مؤثر این شرکت در شناسایی و برخورد با مرا
، الگویی مناسب برای ســایر شرکت های توزیع برق در  غیرمجاز
سراسر کشور محســوب می شود و به طور مســتقیم به پایداری 
شــبکه برق و جلوگیری از تحمیل هزینه های اضافی به صنعت 
برق کمک می کند. این رویکرد فعال، بهینه سازی مصرف انرژی 

و حفظ حقوق مشترکین را در پی خواهد داشت. 

اهمیت توسعه اقتصاد دیجیتال 
کید بر اهمیت  مدیرکل امــور اقتصادی و دارایی اســتان، با تا
توســعه اقتصاد دیجیتــال و جــذب ســرمایه گذاری خارجــی، از 
برنامه های وزارت اقتصاد برای بهبود فضای کســب وکار و رونق 
اقتصادی در اســتان خبر داد. ســعید رشــنوادی در گفت وگو با 
ایسنا با اشــاره به عملکرد دســتگاه های تابعه وزارت اقتصاد در 
ایلام گفت: خوشبختانه گزارش های ارائه  شــده در حوزه هایی 
چون بیمــه، گمــرک، و بانک هــا، نشــان دهنده  رشــد مطلوب و 
حرکت رو به جلو است. برای مثال، رشد 7٢ درصدی فروش یکی 
از شرکت های بیمه و پرداخت به روز خسارت ها، عملکرد موفق 
یکــی از بانک ها در رشــد 120 درصــدی منابــع، و رتبــه اول اموال 
، از جمله دســتاوردهای ارزشــمند این  تملیکــی ایلام در کشــور
مدت بوده است. وی خاطرنشان کرد: مجموعه وزارت اقتصاد 
همواره در خــط مقــدم فعالیت هــای اقتصادی اســتان حضور 
داشته است و انتظار می رود که مدیران استانی و وزارتخانه ای 
 در جهــت ارتقــاء جایــگاه اســتان، هم افزایــی بیشــتری داشــته 

باشند. 


